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El seleccionador català sub 17 femení de futbol sala assegura que l'esforç, la valentia i

l'ambició del seu equip són l'essència i les claus necessàries per aconseguir una plaça

per la somiada Fase Final del Campionat d'Espanya de Seleccions Territorials de

Madrid.

Esperit de guanyador. Jordi Barrero (Olesa, 24 de novembre del 1990) afronta la seva

primera temporada al capdavant de la Selecció Catalana sub 17 femenina de Futbol

Sala amb un objectiu molt clar: transmetre a les seves jugadores els valors de la

valentia, l'esforç i la importància de la cohesió i de la convivència com a claus per

aconseguir l'èxit. El tècnic català, també seleccionador dels combinats Benjamí i

Infantil femení, ha inculcat aquests ideals al seu equip per encarar amb il·lusió i amb

un ADN molt marcat la Fase Prèvia dels Campionats d'Espanya de Seleccions

Territorials, que se celebrarà a Sabadell els dies 3,4, i 5 d'aquest pròxim mes de



gener, i on Catalunya es creuarà amb les seleccions de Castella-la Manxa i l'Aragó per

lluitar per un bitllet que porti a les catalanes a la Fase Final de Las Rozas (Madrid).

Arriben els Campionats d’Espanya de Seleccions Territorials de Futbol Sala.

Amb quins objectius els afronta?

Som Catalunya i hem d’aspirar al màxim, i això vol dir intentar passar a la Fase Final.

Hem treballat molt per poder aconseguir aquest objectiu i per fer un gran paper a la

Fase Prèvia de Sabadell.  

Abans de la Fase Prèvia dels Campionats d’Espanya de Sabadell, realitzen unes

Jornades de Convivència amb les dues seleccions participants. Quina

importància li dóna a realitzar iniciatives com aquestes?

Li dono molta importància perquè les Jornades de Convivències són el més semblant a

uns Campionats d’Espanya. Viatgem tots junts, ens allotgem al mateix hotel i les

jugadores comparteixen habitacions igual que ho faran aquesta setmana a Sabadell. A



les Convivències fem dobles sessions d’entrenament, i això ens permet combinar

tandes de treball de diferents intensitats i simular situacions de joc real al matí i

d'entrenament a la tarda, un escenari molt similar al que ens trobarem als Campionats

aquesta setmana. Al final, poder realitzar aquestes Convivències és un luxe perquè

tenim més de 24 hores per sortir de la rutina, per fer equip, per unir-nos encara més,

per parlar i per conèixer-nos millor. Personalment, penso que iniciatives com aquesta

són molt necessàries pel creixement personal de les jugadores i perquè puguin encarar

amb la màxima seguretat un repte tan bonic com ho és la Fase Prèvia d’uns

Campionats d’Espanya. 

Li agrada molt organitzar dinàmiques d’equip i d’altres propostes lúdiques per

fer cohesió de grup. Quina rellevància li dóna a aquest tipus d’activitats?

Jo crec que són molt importants. Quan les coses van malament, sempre és l’equip qui

empenta per acabar de capgirar la situació i, per tant, si el grup està cohesionat i unit,

quan arriben els mals moments, l’equip és més fort i és més fàcil que les jugadores se

sentin amb confiança per fer un pas endavant i imposar-se a les situacions més

delicades. Jo considero el futbol sala com un joc, és un esport, però no deixa de ser un

joc, i crec que s’ha d’afrontar com a tal per poder passar-s’ho bé i per gaudir de cada

minut, que al final és el principal objectiu del futbol sala. És per aquest motiu que, amb

les dinàmiques de grup, sempre persegueixo el que jo considero que és el més

important d’aquest esport: passar-ho bé, fer pinya com a equip i aconseguir els

objectius que ens marquem. 



És el seu segon any com a seleccionador, el seu tercer des que va arribar a Lliga

Catalana de Futbol Sala. Personalment, afronta aquests Campionats d’alguna

forma singular? 

Sí, al final ser aquí on sóc jo és un privilegi que poca gent pot gaudir, i sempre ho valoro

d’aquesta manera. Sóc un afortunat, un privilegiat de poder ser aquí i vull aprofitar al

màxim totes les vivències i aprenentatges que encara pugui rebre.  

Té alguna litúrgia abans de disputar uns Campionats d’Espanya?

No tinc cap rutina ni litúrgia, però sí que és veritat que a les nits, abans d’anar a dormir,

penso en com pot anar la Fase Prèvia, en com podem jugar, com li podem fer mal al

rival, com seria guanyar, com podria arribar a ser anar a Las Rozas (Madrid) per

disputar la Fase Final... Sempre és bonic motivar-se i pensar en aquestes qüestions, és

imprescindible transmetre il·lusió a les jugadores i que elles també estiguin molt

motivades per aconseguir l’objectiu. A vegades, m’agrada mirar vídeos per motivar-me

i per no perdre mai de vista els reptes. Tot plegat, no considero que tingui cap litúrgia,



però sí pensaments i accions que són fruit de la motivació i de les ganes que arribi el

moment de la competició.

Com arriba l’equip a la Fase Prèvia dels Campionats d’Espanya de Seleccions

Territorials?

Arribem molt bé tant psicològicament, com físicament i tàcticament. Les jugadores

han fet un gran esforç per entendre com volem jugar, per aprendre’s les jugades

d’estratègia i jo crec que, si som fidels al nostre estil i a les nostres conviccions, anirà tot

molt bé i podrem tirar aquest repte tan bonic endavant.

Quins creu que són els punts forts i també els aspectes a millorar del seu equip

abans d’arribar a Sabadell?

Penso que els punts forts d’aquest equip són la pressió alta, l’actitud i l’ambició de totes

i cadascuna de les jugadores. A mi sempre m’ha agradat anar a pressionar molt a munt,

que siguem un equip valent, que juguem amb les línies molt avançades i que anem a



recuperar pilotes a prop de la porteria rival. Crec que les nostres jugadores ho han

entès molt bé, i que amb aquests ideals d’esforç i les ganes que tenen totes, podrem

aconseguir els objectius que ens hem marcat. 

Per altra banda, penso que un dels principals aspectes que hem de millorar passa per

reforçar la confiança que té el col·lectiu. És imprescindible que tothom s’acabi de creure

que està preparat per jugar uns Campionats d’Espanya, és transcendental que les

jugadores vegin que tenen molta qualitat i que, si són aquí, és perquè s’ho han guanyat i

perquè són magnífiques jugant a futbol sala. Penso que hem fet un gran pas en aquest

aspecte a les Jornades de Convivència, és per això que són tan importants. Tenim una

Selecció amb grans talents i tots hem de tenir clar que tot el nostre esforç ens acabarà

donant la recompensa que tots desitgem. 

Castella-la Manxa i Aragó seran les rivals de Catalunya sub 17 femenina a la

Fase Prèvia dels Campionats d’Espanya de Seleccions Territorials. Què n’opina

dels dos combinats?

Són dues seleccions molt fortes. Per una banda, Castella-la Manxa ja fa algunes

temporades que fa molt bons papers en els Campionats d’Espanya, així que hem d’anar

molt amb compte i estar molt concentrats per tal de no patir. Pel que fa a l’Aragó,

sempre tenen equips molt competitius i amb molta qualitat. És habitual que tinguin

diverses jugadores en els seus equips sub 17 que ja juguen a Divisió de Plata femenina i

que, per tant, comencen a consolidar-se. Serà una Fase Prèvia molt complicada, així

que esdevindrà imprescindible que estiguem molt concentrats i que aprofitem les

nostres oportunitats.

S’atreveix a fer un pronòstic del paper de la Selecció Catalana sub 17 femenina a



la Fase Prèvia dels Campionats d’Espanya?

Sí, passarem a la Fase Final de Las Rozas. Aquest és el nostre somni i estic convencut

que si lluitem com un equip, ho aconseguirem. 

 


